
Protokół Nr XV /2020 
z XV sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 12 lutego 2020 r. 
 

 
XV sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Powiatowym Centrum Pomocy 
Rodzinie w Łańcucie pod przewodnictwem Marka Ubermana Przewodniczącego Rady 
Powiatu Łańcuckiego.  
 
Obrady rozpoczęto 12 lutego 2020 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:57 tego 
samego dnia. 
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu https://www.youtube.com/watch?v=-7k8UAKQCeM  
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
 
W posiedzeniu wzięło udział 16 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk – nieobecny 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian – nieobecny 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś – nieobecny 
11. Marian Kurek  
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń – nieobecny 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman – nieobecna 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro. 
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Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Ocena stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Powiatu Łańcuckiego w 2019 

roku.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację projektu 

pozakonkursowego Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie 
łańcuckim (V) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w 
ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój na lata 2014 – 2020. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację projektu 
pozakonkursowego Aktywizacja osób powyżej 29 r. ż. pozostających bez pracy 
w powiecie łańcuckim (VI) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Podkarpackiego na lata 2014 – 2020. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek do naliczania opłat za 
zajęcie pasa drogowego dróg, których zarządcą jest Zarząd Powiatu Łańcuckiego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet i zwrotu kosztów podróży służbowych 
dla radnych za udział w pracach Rady Powiatu Łańcuckiego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/103/2019 z dnia 30 grudnia 
2019 r. Rady Powiatu Łańcuckiego uchwała budżetowa na rok 2020. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
11. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

12. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
13. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
14. Sprawy różne.  
15. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Ocena stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Powiatu Łańcuckiego w 2019 
roku. 
 
 
Ocenę stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Powiatu Łańcuckiego w 2019 
roku przedstawiła i omówiła w formie multimedialnej Anna Skóra Państwowy 
Powiatowy Inspektor Sanitarny w Łańcucie (materiały w załączeniu do protokołu).  
Pani Anna Skóra poinformowała na temat sytuacji związanej z koronawirusem oraz 
podjętych działań z tym związanych na terenie powiatu łańcuckiego przez Powiatową 
Stację Sanitarno – Epidemiologiczną.  
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Głosów w dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady podziękował pani Inspektor za przygotowanie i przedstawienie 
prezentacji na temat stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Powiatu 
Łańcuckiego w 2019 roku. 
 
 
Ad. 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację 
projektu pozakonkursowego Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy 
w powiecie łańcuckim (V) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój na lata 
2014 – 2020.  
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Marek Kuźniar Dyrektor Powiatowego Urzędu 
Pracy w Łańcucie. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący 
Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację projektu 
pozakonkursowego Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie 
łańcuckim (V) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 
Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój na lata 2014 – 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam 
Krzysztoń, Ryszard Kucha, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, 
Mariusz Rejman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof 
Wawro 
NIEOBECNI (5) 
Józef Buk, Kamil Kilian, Dariusz Kuraś, Jan Magoń, Monika Roman. 
 
Uchwała Nr XV/112/2020 w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację 
projektu pozakonkursowego Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy 
w powiecie łańcuckim (V) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój na lata 2014 
– 2020 została podjęta (w załączeniu).  
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Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację 
projektu pozakonkursowego Aktywizacja osób powyżej 29 r. ż. pozostających bez 
pracy w powiecie łańcuckim (VI) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Podkarpackiego na lata 2014 – 2020. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Marek Kuźniar Dyrektor Powiatowego Urzędu 
Pracy w Łańcucie. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący 
Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację projektu 
pozakonkursowego Aktywizacja osób powyżej 29 r. ż. pozostających bez pracy 
w powiecie łańcuckim (VI) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Podkarpackiego na lata 2014 – 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam 
Krzysztoń, Ryszard Kucha, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, 
Mariusz Rejman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof 
Wawro 
NIEOBECNI (5) 
Józef Buk, Kamil Kilian, Dariusz Kuraś, Jan Magoń, Monika Roman. 
 
 
Uchwała Nr XV/113/2020 w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację 
projektu pozakonkursowego Aktywizacja osób powyżej 29 r. ż. pozostających bez pracy 
w powiecie łańcuckim (VI) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Podkarpackiego na lata 2014 – 2020 została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek do naliczania opłat za 
zajęcie pasa drogowego dróg, których zarządcą jest Zarząd Powiatu Łańcuckiego. 
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Projekt uchwały przedstawił i omówił Janusz Wolski Dyrektor Zarządu Dróg 
Powiatowych. 
Głos w dyskusji zabierał radny Jan Panek, Starosta Łańcucki oraz Janusz Wolski 
Dyrektor ZDP w Łańcucie.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek do naliczania opłat za zajęcie 
pasa drogowego dróg, których zarządcą jest Zarząd Powiatu Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam 
Krzysztoń, Ryszard Kucha, Marian Kurek, Michał Mac, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, 
Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Panek 
NIEOBECNI (5) 
Józef Buk, Kamil Kilian, Dariusz Kuraś, Jan Magoń, Monika Roman. 
 
Uchwała Nr XV/114/2020 w sprawie ustalenia wysokości stawek do naliczania opłat 
za zajęcie pasa drogowego dróg, których zarządcą jest Zarząd Powiatu Łańcuckiego 
została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet i zwrotu kosztów podróży służbowych 
dla radnych za udział w pracach Rady Powiatu Łańcuckiego. 
 
 
Radny Jakub Reizer zgłosił wniosek formalny o wycofanie powyższego punktu 
z porządku obrad z powodu nieobecności 5 radnych na sesji.  
 
Przewodniczący ogłosił 10 – minutowa przerwę w obradach. 
Po przerwie głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Jakuba Reizera w sprawie zdjęcia z porządku posiedzenia punktu 7. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Michał Mac, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Wojciech Szura 
PRZECIW (10) 
Barbara Brudniak, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard 
Kucha, Marian Kurek, Paweł Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Janusz Bester, Jan Panek 
NIEOBECNI (5) 
Józef Buk, Kamil Kilian, Dariusz Kuraś, Jan Magoń, Monika Roman. 
 
Mając na uwadze wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie 
został przyjęty i przystąpiono do realizacji porządku posiedzenia. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet i zwrotu kosztów podróży służbowych dla 
radnych za udział w pracach Rady Powiatu Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam 
Krzysztoń, Ryszard Kucha, Marian Kurek, Paweł Skoczowski, Marek Uberman, 
Krzysztof Wawro 
PRZECIW (2) 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Michał Mac, Jan Panek, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (5) 
Józef Buk, Kamil Kilian, Dariusz Kuraś, Jan Magoń, Monika Roman. 
 
 
Uchwała Nr XV/115/2020 w sprawie ustalenia diet i zwrotu kosztów podróży 
służbowych dla radnych za udział w pracach Rady Powiatu Łańcuckiego została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/103/2019 z dnia 30 grudnia 
2019 r. Rady Powiatu Łańcuckiego uchwała budżetowa na rok 2020. 
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Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący 
Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/103/2019 z dnia 30 grudnia 
2019 r. Rady Powiatu Łańcuckiego uchwała budżetowa na rok 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam 
Krzysztoń, Ryszard Kucha, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, 
Mariusz Rejman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof 
Wawro 
NIEOBECNI (5) 
Józef Buk, Kamil Kilian, Dariusz Kuraś, Jan Magoń, Monika Roman. 
 
 
Uchwała Nr XV/116/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/103/2019 z dnia 
30 grudnia 2019 r. Rady Powiatu Łańcuckiego uchwała budżetowa na rok 2020 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 9.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący 
Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
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Janusz Bester, Barbara Brudniak, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam 
Krzysztoń, Ryszard Kucha, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, 
Mariusz Rejman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof 
Wawro 
NIEOBECNI (5) 
Józef Buk, Kamil Kilian, Dariusz Kuraś, Jan Magoń, Monika Roman. 
 
Uchwała Nr XV/117/2020 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego.  
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam 
Krzysztoń, Ryszard Kucha, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, 
Mariusz Rejman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof 
Wawro 
NIEOBECNI (5) 
Józef Buk, Kamil Kilian, Dariusz Kuraś, Jan Magoń, Monika Roman. 
 
 
Uchwała Nr XV/118/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 11.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji. 
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Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu.  
 
 
Ad. 12.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
W punkcie wnioski, oświadczenia i zapytania radnych głos zabierali: 
 
Radny Michał Mac zwrócił się z zapytaniem odnośnie komunikacji publicznej oraz 
scaleń w Tarnawce.  
 
Barbra Pilawa – Kraus Wicestarosta poinformowała, że od dłuższego czasu trwają prace 
nad stworzeniem sieci połączeń transportu publicznego na terenie powiatu łańcuckiego. 
Powiat łańcucki został podzielony na 8 obszarów. Po ogłoszeniu przetargu zostali 
wyłonieni przewoźnicy na 6 obszarach. Obecnie trwają rozmowy odnośnie rozkładu 
jazdy i konsultacje z wójtami. Wójtowie są partnerami w tym projekcie. Na dzień 
dzisiejszy wiodącym przewoźnikiem jest PKS Leżajsk oraz jest też znacząca 
współpraca z mniejszymi przewoźnikami. Na dzień dzisiejszy nie ma jeszcze żadnej 
sfinalizowanej umowy o świadczenie usług. Dwa obszary, czyli część Gminy Czarna 
i Gminy Łańcut nie znalazły zainteresowania u przewoźników, w związku z tym trwają 
konsultacje i rozmowy. Nie ma jeszcze wyników tych rozmów.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki odnośnie scaleń poinformował, że zostało 
wystosowane do Marszalka Województwa Podkarpackiego pismo, aby Podkarpackie 
Biuro Geodezji i Terenów Rolnych w Rzeszowie wykonało założenia projektowe do 
scaleń gruntów na terenie Tarnawki. Planowany obszar scalenia wynosi 803 ha.  
 
Radny Janusz Bester zauważył, że do Kosiny nie kursuje autobus na linii Kosina – 
Łańcut – Wysoka. Zapytał czy jest problem z przewoźnikiem. 
 
Barbara Pilawa – Kraus Wicestarosta potwierdziła, że nie jeździ autobus na linii, o której 
mówił radny Bester. Przekazała, że przykład Kosiny jest pokłosiem tego, że nie ma 
powiatowego transportu publicznego. Dodała, że na tych liniach, na które nie ma ofert 
w domniemaniu są deficytowe i prowadzone są rozmowy z wójtami o dofinansowanie 
w kwocie wyższej niż kwota z przetargu. W związku z tym zaapelowała o cierpliwość, 
ponieważ trwają rozmowy w tym temacie.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki zwrócił uwagę na fakt, że PKS łańcucki został 
sprywatyzowany przed zaistnieniem powiatu. Na bazie PKS-u powstał Connex, później 
Veolia, która zeszła z linii z dnia na dzień. Obecnie usługi te świadczy PKS Leżajsk.  
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Radny Zbigniew Grad poprosił o kilka zdań wyjaśnienia odnośnie umowy patronackiej 
w ZST w Łańcucie oraz na jakim etapie są wnioski składane do Fundusz Dróg 
Samorządowych, czy są już finalizowane.  
 
Barbra Pilawa – Kraus Wicestarosta poinformowała, że kolejna umowa patronacka 
w naszych szkołach dotyczy kierunku budowlanego. Umowa ta na mocy współpracy 
będzie dawała uczniom możliwość udziału w stażach, kursach, będzie firmowała też 
kierunek budowlany w ZST w Łańcucie i obejmie patronatem kierunek budownictwa 
w ZST. 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki dodał, że międzyczasie zostały podpisane umowy 
z Podkarpacką Okręgową Izbą Inżynierów Budownictwa, która zrealizowała projekt 
z zakresu budownictwa pasywnego (jak budować nowoczesne domy). Jeśli chodzi 
o Fundusz Dróg Samorządowych na razie nic nie wiadomo, jest oczekiwanie na werdykt 
Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego.  
 
Radny Michał Mac podziękował za udzielone odpowiedzi oraz za podjęte działania. 
Następnie zwrócił się z zapytaniem do radnego Jana Kiliana czy Gmina Markowa 
w zamian za to, że powiat przeznaczył pieniądze na scalenia, planuje przekazać jakieś 
środki finansowe na poczet współudziału w finansowaniu w budowie bezkolizyjnego 
przejazdu na Podzwierzyńcu. Czy Rada Gminy Markowa prowadzi rozmowy w tym 
zakresie? 
 
Radny Jan Kilian odpowiedział, że nie ma wpływu na Radę Gminy Markowa odnośnie 
tych tematów. Stwierdził, że w tym zakresie prowadzi rozmowy z Wójtem Gminy 
Markowa. Dodał, że Wójt jest w temacie, uczestniczy w konwentach, cały czas jest to 
analizowane. Wyraził nadzieję, że Gmina będzie również uczestniczyć w tym 
przedsięwzięciu. 
 
Radny Jan Panek skierował pytanie do przedstawicieli Powiatowej Komisji 
Bezpieczeństwa chodzi o sytuację, która miała miejsce dzisiaj na drodze wojewódzkiej 
w miejscowości Wola Dalsza przed rondem w kierunku Łańcuta. Poinformował, że 
odbywał się ruch wahadłowy od Woli Dalszej do przejazdu kolejowego w Łańcucie. 
Przejazd tego odcinka drogi trwał 1,5 godziny. Radny poinformował, że na przejeździe 
kolejowym osoby kierowały ruchem. Zapytał, czy takie rzeczy powinny obywać się 
w godzinach szczytu i dużego natężenia ruchu. Stwierdził, że ktoś na to musiał wyraził 
zgodę. Tak nie powinno być i takie parce powinny być wykonywane w nocy. Zwrócił 
się do przedstawicieli Komisji Bezpieczeństwa, aby zwróć na to uwagę.  
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że spróbuje się dowiedzieć 
w tym temacie, dlaczego te prace trwały w godzinach szczytu.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki stwierdził, że powiat ma ograniczony wpływ na 
inne zarządy dróg, a na PKP tym bardziej. W takiej sytuacji możemy jedynie apelować, 
aby prace te odbywały się w nocy.  
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Ad. 13.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Barbara Brudniak, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard 
Kucha, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Janusz Bester 
NIEOBECNI (5) 
Józef Buk, Kamil Kilian, Dariusz Kuraś, Jan Magoń, Monika Roman. 
 
Protokół Nr XIV / 2019 z dnia 30 grudnia 2020 r. został przyjęty. 
 
Ad. 14.  
Sprawy różne. 
 
W sprawach różnych Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu zapoznał Radę 
Powiatu z rozliczeniem Fundacji Pomóż Potrzebującym za rok 2019 (rozliczenie 
w załączeniu do protokołu).  
 
Ad. 15.  
Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady 
XV sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAN 

 
 
 

________________________________________ 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


